
 

 

Referat af skolebestyrelsesmøde  

Torsdag den 25. august 2022 kl. 18.00-20.30 

 

Sted: Mødelokale C, Rundhøjskolen 

Mødedeltagere: 

 
x = til stede 
a = afbud 
f = fraværende uden afbud 

Forældrevalgte: Ledelse: 

Bodil Ipsen x Anders Hiran Christensen (viceskol.) x 

Edyta Gromacka x Lotte Søndergaard (skoleleder) x 

Louise Ydemann Duarte (fra 19.10) x Louise Barner Jensen (pæd. leder) a 

Louise Pedersen x Medarbejderrepræsentanter: 

Malene Wiese Madsen (til 19.30) x Casper Bugge x 

Niels Lehner Gottlieb x Hans Koed Jensen x 

Tine Obel Schmidt (til 19.30) x Elevrådsrepræsentanter: 

  
Elevrådsrepræsentanter vælges i 

september 
 

    

Referent: Anders Hiran Christensen 

 

Dagsorden: Referat: 

1. Velkommen ved den aktuelt siddende 

formand  

Tine bød som aktuelt siddende formand 

velkommen til skoleårets første 

skolebestyrelsesmøde – og første møde efter 

valget før sommerferien. Tre nye forældrevalgte 

medlemmer er kommet til: Bodil, Louise P. og 

Niels. 

 

Årsmødekalenderen godkendes. 

Årets møder – alle fra kl. 17 til 19.30:  

• Torsdag 25/8 

• Tirsdag 13/9 

• Onsdag 12/10 

• Tirsdag 8/11 

• Tirsdag 6/12 

• Onsdag 11/1 2023 

• Tirsdag 7/2 

• Onsdag 8/3 

• Tirsdag 18/4 

• Onsdag 10/5 

• Onsdag 14/6 

 

2. Præsentationsrunde bordet rundt med 

forventninger til skolebestyrelsens arbejde. 

Skolebestyrelsen tog en runde, hvor alle fortalte, 

hvad de har af ønsker og forhåbninger til 

bestyrelsens arbejde. 

3. Skolebestyrelsens forældrevalgte 

konstituerer sig. Medarbejderrepræsentanter og 

skoleledelse forlader mødet imens. 

Skolebestyrelsesmødet var det første møde efter 

valget i juni, og skolebestyrelsen skulle derfor 

konstituere sig. Medarbejderrepræsentanter og 

skoleledelse forlod mødet, mens formand og 
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næstformand blev valgt blandt de forældrevalgte 

medlemmer. Forældrerepræsentanterne valgte 

Malene Wiese som ny formand, mens Tine Obel 

blev næstformand. 

 

4. Skolebestyrelsens forretningsorden 

gennemgås.  

Tine antog, at alle havde læst forretningsordenen 

og foretog derfor blot enkelte nedslag:   

 

• Bl.a. informerede hun om, at det desværre 

ikke har været muligt at få en 

forældrerepræsentant fra specialklasserne. 

• At der er syv forældrevalgte medlemmer 

og derfor ingen suppleanter. 
• Tavshedspligt blev drøftet. 

 

5. Jf. skolebestyrelsens forretningsorden: 

Skolelederen og formanden giver en 

introduktion til skolens aktuelle situation, 

herunder elevtal, økonomi og særlige 

fokusområder og udfordringer 

Dette punkt blev udsat til næste møde. 

6. Jf. skolebestyrelsens forretningsorden: 

Skolelederen og formanden gennemgår 

skolebestyrelsens opgaver. 

Dette punkt blev udsat til næste møde. 

7. Skolebestyrelsens årshjul drøftes sammen 

med de enkelte medlemmers ønsker til emner, 

som skolebestyrelsen skal arbejde med i det 

kommende år.  

Skolebestyrelsen har et årshjul med faste 

tilbagevendende emner og emner, som 

bestyrelsen derudover gerne vil drøfte. 

Bestyrelsen drøftede input til et årshjul for dette 

skoleår – og der kom følgende emner på bordet: 

 

• Klasseforældreråds inddragelse; hvordan 

kan de få mere relevant indflydelse. 

• Gennemgå kostpolitik igen både ift. 

skolebod og til fester. Drøftelse af 

nedsættelse af et udvalg ift. ovenstående. I 

den forbindelse blev der talt om at arbejde 

bæredygtigt med kostområdet. 

• Louise Duarte ønsker, at vi bruger de 

ressourcer, der er i elevgruppen ift. deres 

kulturelle baggrund i stedet for tage 

udgangspunkt i præfabrikerede forløb om 

f.eks. Bangladesh. 

 

8. Meddelelser fra:  

• Skolebestyrelsen 

• Skoleledelse  

• Øvrige 

Skolebestyrelsen:  

• Intet. 

 

Skoleledelse: 

• Kursus for skolebestyrelser; Lotte har 

sendt invitation ud, der er tre pladser: 

Malene og Tine vil gerne deltage.  

• Lotte informerer om læringssamtaler. Nu 

skal skolebestyrelserne fremadrettet 

deltage d. 23. september kl. 11-13. Louise 

Pedersen deltager. 
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• Forventninger til de kommende 

budgetforhandlinger:  
• Der skal spares 200-300 millioner kroner i 

Aarhus Kommune, hvoraf Børn og Unge 

udgør cirka 40 procent. I den forbindelse 

kommer der formentlig inden længe et 

udspil til et sparekatalog fra Børn og Unge. 

 

9. Eventuelt og punkter til kommende møder  

 

• Louise Pedersen spurgte, om 

skolebestyrelsen kan få adgang til 

Skolemonitor, som er et uafhængigt medie 

for alle, der er involveret i grundskolen. 

Muligheden er til stede – Louise vil 

undersøge prisen. 

• Forældrerepræsentanter ønsker økonomi-

gennemgang på et af de førstkommende 

møder: hvad budgetteres til hvilke 

områder, hvilke prioriteringer har 

skolebestyrelsen til kommende budget, og 

hvor har skolebestyrelsen indflydelse. Lotte 

fortalte, at der er udarbejdet en skabelon 

til budgetarbejdet i skolebestyrelsen, som 

gerne skulle kunne præsenteres på næste 

møde. 

 

  

 

 

Kommende punkter: 

 

 


